
产品名称 : 户外露营灯
产品型号 : K11
产品材质 : ABS+PC+电子元件
流      明 : 30-720LM
额定功率 : ≥5W
电池容量 : 3000mAh 执行标准 : Q/LCSJ003

色      温 : 1800-7000K

产品尺寸 : 77*77*190mm
彩盒尺寸 : 82*82*199mm 

产      地 : 中国东莞

使用说明

额定输入 : 5V    2A

Instructions

户外露营灯

用户手册
使用产品前请仔细阅读此说明书以保证产品得到正确使用

产品示意图

硅胶手提带 扬声器

开关

USB输出 USB输入

手电筒

产品标配
产品规格

主机x1、硅胶手提带x1、充电线x1、中英文说明书x1

注意事项
*产品最佳使用及存储环境温度为-10℃至45℃，请勿在极寒极热
  环境下使用。

*禁止灯光直射眼睛，儿童需在成人监督引导下正确使用产品

*请勿私自拆卸或维修本产品,以免发生意外或可能会导致产品损坏。

*请用优质电源插座与标配的USB充电线给本产品充电

1.蓝牙音箱功能
长按     按键3秒开启/关闭蓝牙音箱，短按     按键减小音量，
短按     按键增加音量，长按     按键切换上一曲，长按     
按键切换下一曲。
*音箱出现语音提示（Power on）表示开启蓝牙音箱；
*音箱出现语音提示（Power off）表示关闭蓝牙音箱；
*音箱出现语音提示（Connect）表示连接蓝牙设备；
*音箱出现语音提示（Disconnect）表示断开蓝牙设备；
*音箱功能与灯光功能同时开启状态下，     按键和      按键仅用
 于调节灯光亮度，音量调节和切换音乐需在您的蓝牙设备上完成。
2.灯光功能
短按     按键开启/关闭灯光，灯光分为四种，依次为暖光/
白光/暖白光/SOS信号灯，短按     按键灯光亮度逐步降低，
短按     按键灯光亮度逐步增加。
*SOS信号灯不能调节亮度。
3.手电筒功能
长按     按键0.5秒开启/关闭手电筒。
4.指示灯状态说明
充电中，指示灯为红色闪烁状态；
充满电，指示灯为红色常亮状态；
本产品为其他设备充电时，指示灯为蓝色常亮状态。

蓝牙版本 : 5.3
扬 声 器 : 4Ω 5W

充电接口 : Type-C

FCC警告

QC-010

Outdoor Camping Lamp

user manual
Please read this manual carefully before using the 

product to ensure that the product is used correctly

Schematic diagram of product

Silicone portable belt
speaker

switch

USB output USB输入

flashlight

Packaging contentProduct Specifications
Outdoor camping light x1     Hand strap x1
USB charging cable x1         User Manual x1

Precautions

* The optimal operating and storage environment temperature of 
   the product is-10℃ to 45℃. Do not use it in extremely cold 
   and hot environments.
* Direct lighting into the eyes is prohibited. Children must use 
   the product correctly under adult supervision and guidance.
* Please do not disassemble or repair this product without 
   permission to avoid accidents or possible product damage.
* Please use a high-quality power outlet and standard USB 
   charging cable to charge this product

QC-010

1. Bluetooth Speaker Function

Turning On/Off: Press and hold the power button for 3 seconds to turn the 
Bluetooth speaker on or off.
Volume Control: Press the minus button briefly to decrease the volume, 
and the plus button briefly to increase the volume.
Track Control: Press and hold the minus button to switch to the previous track, 
and press the plus button briefly to switch to the next track.
Voice Prompt "Power on": Indicates the Bluetooth speaker is turned on.
Voice Prompt "Power off": Indicates the Bluetooth speaker is turned off.
Voice Prompt "Connect": Indicates the Bluetooth device is connected.
Voice Prompt "Disconnect": Indicates the Bluetooth device is disconnected.
When both the speaker and light functions are on, the minus and plus buttons 
are used only for adjusting the light brightness. Volume control and track 
switching should be done on your Bluetooth device.

2. Light Function

Turning On/Off: Press the light button briefly to turn the light on or off. The 
light has four modes: warm light, white light, warm white light, and SOS signal 
light.
Brightness Control: Press the minus button briefly to decrease the brightness 
gradually, and the plus button briefly to increase the brightness gradually.
The brightness of the SOS signal light cannot be adjusted.

3. Flashlight Function

Turning On/Off: Press and hold the flashlight button for 0.5 seconds to turn 
the flashlight on or off.

4. Indicator Light Status

Charging: The indicator light flashes red while charging.
Fully Charged: The indicator light remains solid red when fully charged.
Charging Other Devices: The indicator light remains solid blue when charging 
other devices.

Product Name: Outdoor Camping Lamp Product Model: K11

Material: ABS + PC + Electronic Components
Lumen Output: 30-720 lm
Rated Power: ≥5W
Battery Capacity: 3000mAh
Bluetooth Version: 5.3Speaker: 4Ω 5W

Color Temperature: 1800-7000K Charging Port: Type-C
Rated Input: 5V-2A

Product Dimensions: 77 x 77 x 190 mm
Color Box Dimensions: 82*82*199 mm
Standards Complied: Q/LCSJ003

Place of Origin: Dongguan, China

certificate
surveyor

FCC Warning

This device complies with Part 15 of the FCC Rules. Operation 
is subject to the following two conditions:

(1) This device may not cause harmful interference, and 
(2) this device must accept any interference received, including 
     interference that may cause undesired operation.

NOTE 1: This equipment has been tested and found to comply 
with the limits for a Class B digital device, pursuant to part 15 
of the FCC Rules. These limits are designed to provide reasonable 
protection against harmful interference in a residential installation. 
This equipment generates, uses and can radiate radio frequency 
energy and, if not installed and used in accordance with the 
instructions, may cause harmful interference to radio 
communications. However, there is no guarantee that interference 
will not occur in a particular installation. If this equipment does 
cause harmful interference to radio or television reception, 
which can be determined by turning the equipment off and on, 
the user is encouraged to try to correct the interference by one 
or more of the following measures:

- Reorient or relocate the receiving antenna.

- Increase the separation between the equipment and receiver.

-Connect the equipment into an outlet on a circuit different 
  from that to which the receiver is connected.

-Consult the dealer or an experienced radio/TV technician for help.

NOTE 2: Any changes or modifications to this unit not expressly 
approved by the party responsible for compliance could void the 
user's authority to operate the equipment.

The device has been evaluated to meet general RF exposure 
requirement. The device can be used in portable exposure 
condition without restriction.

该设备符合FCC规则第15部分。操作须满足以下两个条件：

(1)该设备可能不会造成有害干扰，并且
(2)该设备必须接受接收到的任何干扰，包括可能导致不良操作的干扰。

注1：根据FCC规则第15部分，该设备已过测试，并符合B类数字
设备的限制。这些限制旨在提供合理的保护，防止住宅设施中的有
害干扰。该设备产生、使用并可以辐射无线电频率能量，如果未按
照说明安装和使用，可能会对无线电通信造成有害干扰。然而，不
能保证特定安装中不会发生干扰。如果此设备确实对无线电或电视
接收造成有害干扰（可以通过关闭和打开设备来确定），则鼓励用
户尝试通过以下一项或多项措施来纠正干扰：

- 重新定位或重新定位接收天线。

- 增加设备和接收器之间的距离。

- 将设备连接到与接收器连接的电路不同的电路上的插座。

- 咨询经销商或经验丰富的广播/电视技术人员以寻求帮助。

注2：未经合规责任方明确批准对该单元的任何更改或修改都可能
        导致用户操作设备的权力无效。

该设备已接受评估，以满足一般射频暴露要求。该设备可在便携式
暴露条件下使用，不受限制。

https://manuals.plus/m/880f06fa03a98b8e42f31cc515d1d93e76cf5e8b9ade3dab3bb27ca4c9d1b21c

